
Bestyrelsesmøde 4. juli 2023 

 
Til stede:   Afbud: 
Claus Pedersen  Anders Rohr Jørgensen 
Lars Schack Jessen  Winni Bonnichsen  
Keld Vestergaard 
Peder Tørnqvist 
Tobias Skovmose 
Stine Nielsen 
Marianne Gøgsig 
 
 
 
 

1. Underskrift af referater fra de to sidste bestyrelsesmøder 
 

2. Punkter fra formanden 
a. Opfølgning på møde med økonomiudvalget 

i. Claus: vi fik sagt det, vi gerne ville sige til økonomiudvalget. Nu er 
der sommerferie, så lige nu sker der ikke noget. Men på den anden 
side af sommerferien vil vi bede om en status, da forhandlingerne 
starter igen hér.  

ii. Vi beder om i alt 750.000 kr (hvilket reelt betyder 450.000 kr. for 
de næste to år, da vi i forvejen får 300.000 de næste to år). 

iii. Vi (Keld og Claus) vil lige sikre os, at ønsket om støtte på 750.000 
kr. ryger med til de kommende budgetforhandlinger til kommunen.   
 

b. Status på det nye turistbureau 
i.   

 
c. Økonomi generelt 

i. Keld gennemgår den generelle økonomi for foreningen. 
  

d. Status butikker 
i. Sportmaster og Room by Inge lukker 
ii. Keld og Marianne er i dialog med forskellige muligheder.  
iii. Vi drømmer om at komme frem til et samarbejde, hvor vi, som 

Handelsstandsforening, har mulighed for at præge, hvem der lejer 
sig ind i tomme lejemål.  

iv. Vi taler om, hvilke butikker, der kunne være interessante at få til 
byen.    

 
e. Status Vinfestival 

i. Keld har talt med Verner Thomsen omkring et samarbejde om at 
overdrage Vinfestival til Ribe Handel.  

ii. Der er lavet et udkast til en kontrakt, der gælder i tre år.  
iii. Keld arbejder videre med udarbejdelse af kontrakten, på baggrund 

af den snak vi har i dag.  
 

3. Punkter fra næstformanden 
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4. Punkter fra koordinator 
a. Status julemøde 

i.  
b. Efterårets arrangementer, inkl. European Street Market i august 

i. Marianne booker markedsføring hos Anette 
c. Skal vi igen i år støtte med pyloner til diverse events? 

 
5. Eventuelt 

a. Status på leverandør af bygavekort 
i. Efter en lang undersøgelse er Marianne kommet frem til, at vi bliver 

hvor vi er, hos SparXpress.  
ii. Marianne kigger ind i detaljerne omkring hvornår der skal bestilles 

nye kort, hvornår de gamle (nuværende) ikke længere kan indløses 
mm. 

iii. Marianne kigger desuden ind i, hvordan SparXpress kan hjælpe 
med online gavekort 

b. Generalforsamling 
i. Vi nærmer os så småt en generalforsamling, og Marianne skal finde 

ud af, hvem af bestyrelsesmedlemmerne er på valg i år. 
ii. Både Keld og Claus har nogle interessante emner til nye 

bestyrelsesmedlemmer. 
iii. Årets generalforsamling flyttes til den 12. oktober.  

c. Bestyrelsesposten i Ribe Byferie 
i. Peter Lauritzen har opsagt sin stilling ved Kvickly. Han sidder dog 

som repræsentant for Ribe Handel i Ribe Byferies bestyrelsen. 
Spørgsmålet er, om han skal fortsætte med det.  

ii. Keld tager en snak med Heidi om det.  
d. Dato for budgetmøde 

i. Marianne finder et sted og en dato for budgetmøde. Evt. 17. 
august?  

 
Næste bestyrelsesmøde finder sted 15. august kl. 8 på Danhostel 

 
 
 
 


